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STYRELSEMÖTE 2023-04- 17 över Zoom 

Kallade: Ann-Britt Carlsson, Kerstin Namuth, Benny Johansson, Hans Forsberg,  
Karin Söderlund, Lars-Gunnar Peterson, Peder Adamsson 

 
Närvarande: Understrukna namn. 

1 Mötet öppnades. 

2 Dagordning fastställdes, efter att punkt om digital föreläsning om 

skatteregler för hobbybiodlare lagts till som punkt 10. 

3 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Förändringar har skett i vår 

representation till Riksförbundsmötet samt plats för vårmötet 6 maj. 

Kommentarer under respektive punkt. 

4 Ekonomirapport från vår kassör. Vi följer budget. Vuxenskolan kommer att 

ta fakturan från Åh stiftsgård och vårmötet där 6 maj.  

Styrelsen beslutar om befrielse från att betala deltagaravgift för arrangörer, 

funktionärer och distriktsstyrelsens ledamöter i kommande arrangemang 

som distriktet ordnar för distriktets föreningar och medlemmar. 

5 Ann-Britt rapporterar från Kvalitetsträffen SBR anordnade i Mjölby att det 

var givande och trevligt. Bland annat gick man igenom ny ”Bihusesyn” inför 

2024 och tankar kring nya regler för honungsbedömning 

6 Zoom-föreläsning i ämnet ”Praktiskt Bihälsoarbete” med Richard 

Johansson, SBR uppfattades positivt och bra. 

67 deltagare lyssnade direkt via Zoom och i Göteborg och på Tjörn höll man 

”hybrid-möte” med 17 deltagare i Göteborg och ungefär lika många på 

Tjörn. 

7 Hans rapportera från digital träff med distriktens samordnare för 

näringsbiodling. I korthet beskrivs problemet i att Honungsförmedlingen 

inte köper honung från svenska odlare och att odlarna behöver finna nya 

vägar och marknader för sin ”bulk-honung. Inget konkret resultat. 

8 Vuxenskolans årsmöten och dess innehåll känns primärt avlägset för oss 

biodlare. Samtidigt som vi oroas över signaler om att de kommunala och 

statliga bidragen till studieförbunden kommer att minska. Vilket kommer 

påverka folkbildningen i stort och särskilt våra och våra föreningars 

studiecirklar i biodling och närliggande områden. 

9 På mötet med förtroendevalda 30 mars behandlades och diskuterades 

ämnet: ”Vad ska vi ha studieförbundet till?”. Det blev ett möte där 

Vuxenskolans representant Ebba Jacobsson blev hårt ansatt av några 

lokalfäöreningar och vi nådde aldrig kärnan. 

10 Hans håller genomgång av skatteregler för hobbybiodlare digitalt 19 april. 
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11 Vid Riksförbundsmötet kommer vårt distrikt att representeras av Ann-Britt, 

Kerstin, och Hans från sittande distriktsstyrelse samt Tomas Olsson från 

Göteborgs biodlarförening samt Maria Martinez- Karlsson Tanums dito. 

Ann-Britt och Kerstin åker tåg på fredag kväll, Maria kör bil själv och Tomas 

och Hans kör i gemensam bil också på fredag. Någonstans hade arrangören 

gjort en tankevurpa och avbokat hotellövernattningar mellan fredag och 

lördag för våra delegater boende i Göteborg. Men det rättades till innan 

detta möte. Styrelsen beslutade ha en gemensam genomgång av 

möteshandlingar och agenda strax efter frukost på lördagen innan 

förhandlingarna startas. 

12 Ljungskile Fhsk är fullbokade 6 maj och kan inte ta emot oss. I stället 

kontaktade vi Åh stiftsgård, som ligger nästgårds Ljungskile. De tar emot oss 

med öppna armar. I dagsläget är 79 anmälda. Inga förändringar i 

programmet. Styrelsen beslutar hålla anmälan öppen till och med 23 april. 

13 Till mötet med förtroendevalda 24 april kommer temat att vara 

”Föreningsbigårdar”. I dagsläget är 7 anmälda. 

14 En majoritet i styrelsen anser 5 augusti vara tidigt på säsongen för ett 

sommarmöte. I stället försöker vi flytta det till 12 eller 19 samma månad. 

15 Ann-Britt kollade med SBR hur de gör med digital signering. De använder 

ett program ”SimpleSign”. Vi tar inget beslut idag och skjuter frågan framåt. 

16 Inlands Torpe har haft styrelsemöte ihop med Ann-Britt på Komperöd. 

Kerstin rapporterar att Partille aktiverar sig 

17 Inga övriga frågor anmäldes 

18 Nästa styrelsemöte fysiskt hos Tjörns Biodlarförening på Bräcke 

Hembygdsgård, Tjörn 15/5 18:30. 

Då kommer vi också att möta representanter från föreningen samt 

distriktets valberedning. 

19 Mötet avslutas  

 

 

Justeras 

 

 

……………………………………………  ………………………………………………….. 

Hans Forsberg, sekreterare     Ann-Britt Carlsson, ordförande    


